

中华人民共和国电力行业标准DL/T 542-2014 · 代替DL/T 542-19：钢熔化焊T形接 [Methods of Ultrasonic Testing and Assessment of Measuring Results for T-Joints Fillet Fusion Welded in Steel]



[中华人民共和国电力行业标准DL/T 542-2014 · 代替DL/T 542-19：钢熔化焊T形接
\[Methods of Ultrasonic Testing and Assessment of Measuring Results for T-Joints Fillet
Fusion Welded in Steel\]_下载链接1_](#)

著者:国家能源局 编

[中华人民共和国电力行业标准DL/T 542-2014 · 代替DL/T 542-19：钢熔化焊T形接
\[Methods of Ultrasonic Testing and Assessment of Measuring Results for T-Joints Fillet
Fusion Welded in Steel\]_下载链接1_](#)

标签

评论

[中华人民共和国电力行业标准DL/T 542-2014 · 代替DL/T 542-19：钢熔化焊T形接
\[Methods of Ultrasonic Testing and Assessment of Measuring Results for T-Joints Fillet
Fusion Welded in Steel\]_下载链接1](#)

书评

[中华人民共和国电力行业标准DL/T 542-2014 · 代替DL/T 542-19：钢熔化焊T形接
\[Methods of Ultrasonic Testing and Assessment of Measuring Results for T-Joints Fillet
Fusion Welded in Steel\]_下载链接1](#)